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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

 

1. Kent u het bericht ‘Controle luchtwassers ondermaats’1? 

 

Antwoord 

Ja. 

 

2. Hoeveel luchtwassers zijn er in de veehouderij in Zuid-Holland? 

 

Antwoord 
Sinds 1 oktober 2005 zijn de provincies bevoegd gezag voor de vergunning-
verlening op grond van de Natuurbeschermingswet 1998.  In 2007 is in dit 
kader in de provincie Zuid-Holland voor het eerst een vergunning 
aangevraagd. Sinds 2005 zijn er 36 vergunningen verleend en 18 
Verklaringen van geen bezwaar.  
Het aantal agrarische bedrijven die vergunningplichting zijn op grond van de 
Natuurbeschermingswet en waar op luchtwassers gecontroleerd wordt, 
bedraagt momenteel 15. Het aantal luchtwassers op deze bedrijven bedraagt 
maximaal 9. 

 

3. Met welke regelmaat worden deze luchtwassers gecontroleerd en bent u van 

mening dat het aantal controles moet worden uitgebreid? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 
De voornoemde 15 bedrijven met een NB-wetvergunning, die varkens of 
pluimvee houden en waarbij een luchtwasser aannemelijk is, worden in ieder 
geval jaarlijks gecontroleerd.  

 

4. Hoeveel bedrijven met luchtwassers worden er jaarlijks gecontroleerd door de 

RUD’s? 

 

Antwoord 
Zie de antwoorden bij vragen 2 en 3. 

                                                           
1 

http://www.nieuweoogst.nu/scripts/edoris/edoris.dll?tem=LTO_TEXT_VIEW&doc_id=1

51819&h=Controle-luchtwassers-ondermaats 
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5. In hoeveel gevallen is er sprake van een overtreding? 

 

Antwoord 
Bij de controles zijn geen overtredingen van de Natuurbeschermingswet 
geconstateerd. 

 

6. Welke gevolgen heeft dit voor de stikstofdepositie in nabij gelegen Natura 2000 

gebieden? 

 

Antwoord 

Zie het antwoord bij vraag 5. 
 

7. Voor een veehouderijbedrijf met een vergunning ingevolge de 

Natuurbeschermingswet is vaak de voorwaarde dat het bedrijf een goed 

werkende luchtwasser heeft. Welke maatregelen treft u indien een bedrijf met een 

vergunning ingevolge de Natuurbeschermingswet (NB wet) een niet werkende 

luchtwasser heeft terwijl dit wel is vereist? 

 

Antwoord 
Bij constatering van een niet werkende luchtwasser wordt handhavend 
opgetreden volgens de provinciale sanctiestrategie. 

 
8. Bent u bereid om bij herhaalde overtredingen de NB wet vergunning in te trekken? 

Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 
De mogelijkheid om de vergunning in te trekken bij constatering van 
overtreding van één van de voorwaarden, is standaard opgenomen in de 
verleende vergunningen. De te nemen handhavingsmaatregel moet voldoen 
aan het proportionaliteitsbeginsel. 

 

9. De luchtkwaliteit in de stal verslechtert aanzienlijk als luchtwassers niet werken en 

het gevolg hiervan is een hoger antibioticagebruik door de daar gehouden dieren2, 

terwijl het antibioticagebruik juist naar beneden moet aldus de Rijksoverheid345. 

Hoe schatten GS deze gevaren in en welke mogelijkheden zien GS vanuit de 

provinciale verantwoordelijkheid om dit probleem mede aan te pakken? 

 

Antwoord 
Zie het antwoord bij vraag 5. 

 

 

 

                                                           
2 http://www.varkens.nl/bedrijfsvoering/slechte-luchtkwaliteit-verhoogt-

antibioticagebruik 
3 http://www.rijksoverheid.nl/nieuws/2012/06/01/strengere-maatregelen-om-

antibioticagebruik-te-verlagen.html 
4 http://www.boerderij.nl/Home/Nieuws/2011/9/Binnen-twee-weken-maatregelen-

antibioticagebruik-veehouderij-AGD572278W/ 
5 http://www.rijksoverheid.nl/documenten-en-

publicaties/kamerstukken/2012/10/18/kamerbrief-over-antibiotica-in-de-

veehouderij.html 
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Den Haag, 18 december 2012 

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

secretaris,                                     voorzitter, 

 

mw.drs. J.A.M. Hilgersom            J. Franssen 

 

 


